
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 4 de la sessió extraordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 27 de març de 2023, al local de 
l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

       Vocals: 

 
Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 .- Sr. Lluís Ruiz (ERC) 

.- Sr. Lluís Ubach (ERC)  
.- Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes  

.- Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani 
 

Assisteix també el Sr. Oriol Ribalta Pineda, Alcalde de Sallent 
 
 

Excusa la seva assistència: Sr. Josep Crispi (Fem Poble), Sr. Enrique Sánchez 
(Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet). 

 
 

 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 27 de març de 2023, a les 19:30 hores, es reuneixen a la Rectoria Vella 
(C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les persones 
a dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la Junta de 
Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus 
Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió extraordinària per a la qual han 
estat convocats reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 



 

 

 

ACORDS 

 

1. Trobada amb el candidat a l’alcaldia pedania de Cabrianes. 

Assisteix a la reunió el Sr. Guillem Quintana qui es postula com Alcalde Pedani de 
Cabrianes. La raó de la seva assistència és comunicar formalment als membres de 
l’OTP la seva voluntat de presentar candidatura. 

Seguidament, es fa lectura del reglament de règim intern de l’OTP de Cabrianes i el 
reglament de l’alcalde/essa pedani/a amb la finalitat de que el candidat conegui el 
procediment electoral. 

 

2. Aprovació, si s’escau, de les actes núm. 1, 2 i 3 del dia 16 de gener, 13 de 
febrer,13 de març de 2023. 

Es fa lectura de les actes núm. 1, 2 i 3 corresponents a les sessions del dia 16 de gener, 
13 de febrer i 13 de març de 2023 i s’aproven. 

No obstant, atès que es tracta d’una sessió extraordinària, caldrà ratificar aquesta 
decisió en la propera sessió ordinària que es celebri. 

 

3. Nous temes 
 
- Urbanització Polígon industrial zona Stradivarius. 

L’Alcalde de Sallent dona trasllat als membres de l’OTP de l’estat en que es troba la 
urbanització al Polígon industrial de la zona d’Stradivarius i les previsions al respecte. 
Així mateix, informa de la situació urbanística. Un cop feta, caldrà tractar la prohibició 
d’accés de camions. 

Els membres de l’OTP debaten sobre el plànol la conjuntura específica dels treballs 
previstos i s’acorda donar trasllat de la seva voluntat; mantenir l’accés des de tot arreu i 
especialment, l’accés de la banda del camp. 

 

- Sol·licitud del cafè de Cabrianes. 
 

L’Alcalde de Sallent, dona trasllat de la petició formulada per la propietària del bar “El 
Cafè” de Cabrianes; instal·lar una foodtruck a la plaça del “Centru” o darrere el pavelló.  
 



Es debat sobre la zona idònia; s’acorda que en tot cas, la foodtruck hauria de ser 
instal·lada en la plaça d’aparcament propera a la plaça del Centru i la terrassa, a la 
plaça. 
 
S’acorda que la interessada faci la petició formalment i que a partir d’aquí, s’emetin els 
informes municipals pertinents. 
 
 
4. Seguiment dels temes tractats en passades reunions. 

 
- Llar d’infants Les Baldufes. 

 
L’Alcalde de Sallent, informa que s’ha tramitat la renúncia a fer la sol·licitud per a la 
creació d’una nova llar d’infants pública, per aquest any. Això suposa perdre la 
subvenció derivada dels fons Next Generation per import de 130.000 euros. 
 
Aquesta informació es comunicarà a la ciutadania de Cabrianes. 
 
El Sr. Oriol Ribalta, proposa celebrar una assemblea extraordinària després de la Festa 
Major i votar sobre aquest assumpte. Si el resultat és positiu, aleshores, s’hauria de fer 
una nova petició a la Generalitat. 
 
En tot cas, cal tenir en compte que, caldrà que el patronat també es pronunciï sobre la 
continuïtat de les baldufes. Cal que la ciutadania sigui molt conscient d’aquesta 
conjuntura; són òrgans diferents i aquest òrgan ha de decidir sobre la continuïtat de les 
baldufes amb independència del que el poble decideixi en quant el servei públic. 
 
S’acorda exposar amb la major claredat possible la situació abans de celebrar la votació, 
de manera que la decisió no sigui precipitada i s’hagi pogut valorar la conveniència o no 
detingudament. 
 
Per això, també es plantejaran els dubtes que han anat sorgint a la Generalitat i així 
disposar de tota la informació necessària. 
 

 

5. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions. 

No s’ha acordat res. 

 

6. Assumptes sobrevinguts. 

L’Alcalde de Sallent demana si l’agutzil pot recol·locar el mirall de trànsit que hi ha davant 
de la casa dels Matamala. Se li traslladarà. 

El Sr. Jordi Puig demana si es pot canviar el mirall que hi ha ubicat al trencall del camí 
dels horts en direcció al Soler, ja que es veu borrós. 



7. Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 

 

 

I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 22:45 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


